



BLUE PMS 274, RED PMS 032, CYAN



Indications: 3 IN 1 FORMULA is a topical liniment used as a tightener and brace with mild antiseptic properties. For use in horses as an aid for temporary relief of leg sprains, swelling, lameness, and muscular soreness.

Directions: Shake well before use.

As a Tightener/Liniment:

Relief of an existing condition: Pour a small amount of 3 IN 1 FORMULA into the palm of the hand, apply to affected limbs, and rub briskly until dry. Cover application with cotton and bandage. Apply twice daily. Repeat application until relief of symptoms is noticed, or as directed by a Veterinarian.

To help prevent leg swelling and muscular soreness: Add 30 ml of 3 IN 1 FORMULA to one litre of warm water. Mix well. Apply once daily to legs after strenuous work.

As a Body Wash and Brace: Add 30 ml of 3 IN 1 FORMULA to one litre of warm water. Mix well. Apply to entire body or desired area after strenuous work, once daily. This makes a refreshing and stimulating lotion, allowing horses to cool out free of stiffness.

To Help Relieve Stifle Lameness: Pour a small amount of 3 IN 1 FORMULA into the palm of the hand, apply gently around stifle before a race or workout. Use once daily or as directed by a Veterinarian.

CAUTION: For external use only.

Apply on a clean leg, from which all other medications have been removed. If condition does not improve after 2 or 3 consecutive applications, or if the condition deteriorates, consult a Veterinarian.

Active Ingredients:

Methyl Salicylate	50.0 mg/ml
Menthol	20.0 mg/ml
Camphor	25.0 mg/ml
Thymol	5.0 mg/ml
Oil of Turpentine (oil of Terebinth)	125.0 mg/ml
Oil of Hemlock	5.0 mg/ml
Oleoresin of Capsicum	0.05 mg/ml

Store between 15-30 degrees Centigrade.

Indications: FORMULE 3 EN 1 est un liniment utilisé comme un revigorant astringent et une lotion à friction avec des propriétés antiseptiques. Pour usage chez les chevaux afin d'aider au soulagement symptomatique des foulures, des enflures, de la boiterie et des douleurs musculaires.

Mode d'emploi: Bien agiter avant usage.

Liniment/revigorant astringent:

Soulagement d'une condition existante: Verser une petite quantité de FORMULE 3 EN 1 dans la paume de la main. Appliquer sur les membres atteints et frictionner vigoureusement jusqu'à qu'il soit sec. Recouvrir de coton ouaté et de bandages. Appliquer deux fois par jour. Répéter l'application jusqu'au soulagement ou selon les directives d'un vétérinaire.

Pour prévenir les enflures des membres et les douleurs musculaires: Ajouter 30 ml à 1 L d'eau chaude. Bien agiter. Appliquer une fois par jour aux pattes après l'exercice.

Lotion à friction: Ajouter 30 ml à 1 L d'eau chaude. Bien agiter. Appliquer au corps entier ou à la partie désirée, après l'exercice, une fois par jour. La friction du cheval avec cette lotion rafraîchissante et stimulante lui permettra de récupérer tout en réduisant les courbatures.

Pour soulager la boiterie du grasset (hanche): Verser une petite quantité de FORMULE 3 EN 1 dans la paume de la main. Appliquer doucement en périphérie du grasset, avant une course ou un entraînement. Appliquer une fois par jour ou selon les directives d'un vétérinaire.

PRÉCAUTIONS: Pour usage externe seulement.

FORMULE 3 EN 1 doit être appliqué sur une patte propre, de laquelle tout autre médicament soit enlevé. Si la condition persiste après 2 ou 3 applications consécutives ou si la condition empire, consulter un vétérinaire.

Ingédients Actifs:

Salicylate de méthyle	50,0 mg/ml
Menthol	20,0 mg/ml
Camphre	25,0 mg/ml
Thymol	5,0 mg/ml
Huile de térébenthine	125,0 mg/ml
Huile de sapin cigué	5,0 mg/ml
Piment oléorésineux	0,05 mg/ml

Conserver entre 15 °C et 30 °C.

®Registered Trademark / MD Marque déposée



DIN 00391034

31 ®/MD
IN/EN

FORMULA / FORMULE

**For veterinary use only
Pour usage vétérinaire seulement**

**Topical Liniment • Tightener •
and Brace for Horses**

**Liniment • Revigorant astringent •
Lotion à friction pour chevaux**

Warning: Poison - Keep out of reach of children

**Attention: Poison - Garder hors de la
portée des enfants**

Net 1L

DOMINION VETERINARY LABORATORIES LTD.

1199 Sanford St., Winnipeg, Manitoba, Canada R3E 3A1

www.domvet.com 1-800-465-7122